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Z Á P I S N I C A 

z 8. plánovaného verejného zasadnutia Obecného zastupiteľstva vo Veľkých Úľanoch, 

konaného dňa 13. septembra 2023 

 

Prítomní členovia OZ: Mgr. Rita Bicsan Sztraka, Mgr. Ildikó Danišová, Mgr. Katalin Lancz 

Bózsing, Zoltán Lencsés, Kristián Lipták, Bc. Sandra Machová, Ing. Ján Rudolf PhD., 

Kristián Sercel a Ing. Pavol Száraz.  

 

Neprítomní poslanci:  Zoltán Borovský – ospravedlnený 

      Zoltán Máriš - ospravedlnený   

Starosta obce:   Ing. František Gőgh, DBA  

Prednostka OcÚ:    Mgr. Zuzana Metzner, MBA 

Hlavná kontrolórka obce:  Mgr. Mária Tomovičová 

Zapisovateľka:   Alžbeta Szárazová 

Hostia:    Obyvatelia obce – viď prezenčnú listinu 

 

K bodu 1. programu - Otvorenie zasadnutia  

 

 8. plánované  verejné  zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce 

Ing. František Gőgh, DBA, privítal poslancov OZ, ako aj ostatných prítomných. Konštatoval, 

že OZ je uznášania schopné, nakoľko je prítomných  8 poslancov, dodal, že poslanec Zoltán 

Borovský sa ospravedlnil, Zoltán Máriš a Kristián Sercel prídu na zasadnutie.  

 Ďalej konštatoval, že poslanci boli písomne pozvaní a dostali aj program rokovania 

v dostatočnom časovom predstihu. Predložil návrh programu rokovania, ktorý bol uvedený 

v pozvánke. 

 

Program rokovania: 

 
1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie  

4. Kontrola plnenia uznesení 

- Informácia pre OZ Obce Veľké Úľany o dodržiavaní VZN č.3/2020 o parkovaní na 

verejných priestranstvách obce Veľké Úľany    

5. Návrhy a pripomienky občanov 

6. Interpelácia poslancov 

7. Návrh na  zmenu názvu ulice  Novoosadská  

8. Rozbor hospodárenia Obce Veľké Úľany za 1. polrok 2023 

9. Čerpanie finančného rozpočtu rozpočtových a príspevkových organizácii Obce Veľké 

Úľany za 1. polrok 2023 

10. Žiadosť o zaradenie Súkromnej materskej školy Alfa Veľké Úľany a Školskej jedálne 

do siete škôl a školských zariadení SR 
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11.  Návrh na podanie žiadosti o NFP pre projekt: Modernizácia školskej jedálne v obci 

Veľké Úľany 

12.  Návrh na podanie žiadosti o FP v programe HUSK2302  Interreg VI- Maďarsko –   

Slovensko  

13.  Diskusia 

14.  Záver  

 

Pán starosta požiadal poslancov o pripomienky k programu rokovania. Nakoľko neboli žiadne 

pripomienky, dal hlasovať o prijatí programu.  

 

Za hlasovalo 8 poslancov. Pán starosta konštatoval, že program rokovania bol 

jednohlasne schválený. 

 

 K bodu 2. programu - Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Starosta obce, Ing. František Gőgh, DBA určil za zapisovateľku Alžbetu Szárazovú a za 

overovateľov zápisnice poslancov Kristiána Liptáka a Zoltána Lencsésa.  

 

Po tomto bode sa dostavil na zasadnutie aj poslanec Kristián Sercel. 

  

K bodu 3. programu – Voľba návrhovej komisie:  

 

Starosta obce navrhol do návrhovej komisie poslancov: Mgr. Ritu Bicsan Sztraku, Ing. Jána 

Rudolfa, PhD. a Kristiána Sercela.  

 

Poslanci návrh schválili jednohlasne. Za hlasovalo všetkých 9 poslancov. 

 

K bodu 4. programu – Kontrola uznesenia 

 

 Pri kontrole uznesení pán starosta konštatoval, že materiál  „Informácia pre OZ Obce 

Veľké Úľany o dodržiavaní VZN č.3/2020 o parkovaní na verejných priestranstvách obce 

Veľké Úľany“  dostali poslanci písomne, preto sa opýtal, či má niekto k správe pripomienky. 

 Do diskusie sa prihlásil poslanec Kristián Lipták, ktorý uviedol, že aj keď člen 

poriadkovej služby, pán Kiss pravidelne kontroluje dodržanie predmetného VZN, napriek 

tomu sa výsledky nedostavili. Motorové vozidlá naďalej parkujú na verejných priestranstvách 

a tým zabraňujú premávke ostatných. Ako príklad uviedol ulice 1. a 9. mája a dodal, že na 

situáciu na ulici Štefana Majora on sám upozornil člena poriadkovej služby. Podľa jeho 

názoru by bolo potrebné vyvíjať silnejšiu informačnú kampaň, ktorou by sa upozorňovalo na 

dodržanie VZN č. 3/2020, alebo pristúpiť aj silnejším sankciám.  

 Pán starosta sa poďakoval za jeho pripomienku a pokračoval v kontrole uznesení. 

Uviedol, že uznesením č. 51-OZ/2023 bod č. 11 bolo uložené obecnému úradu zverejniť 

zámer prenájmu nebytových priestorov formou priameho prenájmu s podmienkami určenými 

v uznesení Obecného zastupiteľstva. 
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Konštatoval, že táto úloha bola splnená. 

Nakoľko ďalšie pripomienky už neboli, pán starosta požiadal členku návrhovej komisie Ritu 

Bicsan Sztraku o prečítanie návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 60 - OZ/2023 bod č. 4 

 
     Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie: 

     informáciu poriadkovej služby pre OZ Obce Veľké  

     Úľany o dodržiavaní VZN č. 3/2020 o parkovaní na 

     verejných priestranstvách od 16. júna 2023 do 31.  

     augusta 2023 

 

Uznesenie bolo jednohlasne schválené, za hlasovalo všetkých 9 poslancov.  

Informačná správa tvorí prílohu zápisnice. 

  

K bodu 5. programu – Návrhy a pripomienky občanov  

 

Do tohto bodu programu sa nikto neprihlásil, preto pán starosta ukončil tento bod rokovania. 

 

K bodu 6. programu – Interpelácia poslancov 

 

 Pán starosta sa opýtal poslancov, kto sa prihlasuje do rozpravy v rámci interpelácie 

poslancov. Do rozpravy sa prihlásil len poslanec Kristián Lipták, ktorému pán starosta 

zároveň odovzdal slovo. 

 Poslanec Kristián Lipták v rámci interpelácie sa vrátil opäť problematike Cyklotrasy 

III. etapy – pripomenul, že 22. apríla s členmi komisie výstavby prešli celú cyklotrasu III. na 

súčasne ešte Leninovej ulici,  ako aj cyklochodník na ulici Štefana Majora. Opýtal sa, či od 

toho 22. apríla  bola komunikácia s dodávateľom? 

 Ďalšia jeho pripomienka sa týkala Cyklotrasy I. etapy  – 21. júna sa tam uskutočnil 

tzv. kontrolný deň, za účasti všetkých zainteresovaných strán – hlavného dodávateľa, 

subdodávateľa, projektanta aj členov stavebnej komisie. Tam sa dohodlo, že v priebehu 

letných a zimných mesiacov, teda v priebehu ďalšieho polroka sa vymyslí spôsob, ako 

sledovať zmeny, ktoré sa nastanú na tej cyklotrase. Opýtal sa, či sa tam komunikácia 

pokračovala? 

 Tretia jeho otázka sa týkala odstavnej plochy (parkoviska) na Krížnej ulici, nakoľko 

na poslednom plánovanom zasadnutí bolo sľúbené, že dostane informáciu o tom, že ako sa 

riešilo zabratie obecného pozemku súkromnou osobou, a urobil tam odstavnú plochu. 

Nakoľko doteraz nedostal odpoveď, opätovne sa opýtal, či sa v tej veci už stavebný úrad 

urobil nejaké kroky, či sa už komunikovalo s tým občanom?  
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 Na jeho otázky odpovedal pán starosta. Čo sa týka III. etapy cyklotrasy požiadal 

svojho zástupcu, aby informoval poslancov o riešení tejto problematiky, nakoľko on rokoval 

so zástupcami firmy MBM GROUP a.s..   

 Poslanec Pavol Száraz odpovedal, že fotodokumentáciu odovzdal vedúcemu firmy 

a nakoľko oni sú aj dodávateľmi II. etapy prisľúbili, že keď budú asfaltovať II. etapu, 

poškodený asfaltový koberec opravia aj na III. etape. Čo sa týka I. etapy cyklotrasy, tam sa 

čaká na vyjadrenie geológa. 

 Pán starosta pokračoval v odpovediach na interpelácie. Čo sa týka odstavnej plochy 

na Krížnej ulici, on sám bol za pánom Holopom, ktorý prisľúbil, že to bude riešiť a podá 

žiadosť na stavebný úrad o vydanie povolenia na drobnú stavbu. Zatiaľ ešte nepodal žiadosť, 

pán starosta prisľúbil, že ho bude urgovať.  

 Zároveň dodal, že niekedy treba vyjsť občanom v ústrety, aj keď sa zdá že zaberajú 

obecný priestor. Takých obyvateľov v obci je veľa, ktorí skrášlia svoje okolie s tým, že 

vybudujú napríklad chodníky pred svojimi domami. My sa tomu môžeme len tešiť. Obec na 

to nemá ani finančné prostriedky, ani ľudí, aby opravoval chodníky.  

 Tento prípad je síce iný, lebo odstavná plocha je na druhej strane cesty, ale môžeme sa 

tešiť, že občania sa starajú o svoje okolie a nerastie tam burina. Dodal, že on mu zakázal 

vyložiť ten priestor zámkovou  dlažbou a tak ho vysypal s kameňom. Keď pán Holop podá 

žiadosť na stavebný úrad, podľa jeho názoru sa mu vyhovie, možno nejakými podmienkami. 

Opätovne prízvukoval, že sa tento prípad bude riešiť v stavebnom konaní.   

 Faktickou otázkou sa opäť prihlásil Kristián Lipták, že na svoju otázku ohľadne 

cyklochodníka na ulici Štefana Majora nedostal odpoveď, kde sú tiež nedostatky. A čo sa týka 

I. etapy, on si nepamätá, že tam je potrebné vyjadrenie geológa. 

 Odpovedal zástupca starostu, že vyjadrenie geológa je potrebné na cyklotrase I. etapy 

ohľadne nedostatkov na tej časti cyklotrasy, ktorá je na hrádzi, kde sú najväčšie problémy. 

Obec požiadala o odporučenie geológa na riešenie týchto nedostatkov. 

 Poslanec Kristián Lipták mal ďalšiu faktickú poznámku ohľadne prípadu z Krížnej 

ulice. Opýtal sa, či to má byť návod pre občanov na zabratie verejných priestranstiev, lebo on 

sa s tým nechce zmieriť. Apeloval s tým, že to nie je priestor pred jeho domom, ale na druhej 

strane cesty, kde doteraz bola zeleň, čo je ekologicky výhodnejšia a teraz je tam štrk a betón. 

 Odpovedal pán starosta, dodal, že  ulica Krížna je špecifická s tým, že na tej strane, 

kde sú domy je chodník a hneď pri chodníku je cesta. Nie je tam priestor na parkovanie 

vozidiel. Na druhej strane cesty nie sú domy, tam je vinič. A on je rád, že aspoň autá 

neparkujú na ceste, ale na tejto odstavnej ploche. Je pravda, že on tam urobil aj obrubník, čo 

nebolo dohodnuté. Opätovne  zdôraznil, že prípadov, keď občania urobia pred svojimi 

domami chodník je veľa, ba dokonca sadia zeleň aj stromy, ktoré dopredu aj ohlasujú. 

 Poslanec Lipták sa prihlásil ďalšou faktickou poznámkou, že nedostal odpoveď na 

svoju otázku ohľadne cyklochodníka na ulici Štefana Majora. 

 Odpovedal pán starosta, že dodávateľská firma bola písomne vyrozumená. 

 

Nakoľko ďalšie pripomienky už neboli, pán starosta ukončil tento bod rokovania. 
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K bodu 7. programu – Návrh na zmenu názvu ulice Novoosadská 

 

 Pán starosta prečítal žiadosť, ktorú v mene obyvateľov ulice Leninovej podal Adrián 

Vadkerti, adresovanú Obci Veľké Úľany: 

„Žiadam členov OZ o zmenu názvu ulice „Novoosadská“ na ulicu „Kostolná“, nakoľko 

obyvatelia našej ulice Leninová nesúhlasia s názvom „Novoosadská“. Pripájam podpisy 

občanov. 

Týmto Vás žiadame o prerokovanie žiadosti na najbližšom zasadnutí. 

S pozdravom občania ulice Leninová. 

Veľké Úľany, 6.9.2023“ 

 

 Pán starosta informoval poslancov, že je pripojených 146 podpisov občanov z ulice 

Leninovej. Dodal, že občania najprv podali túto žiadosť ako petíciu. Nakoľko však uvedené 

podpisy nespĺňajú podmienky na petíciu po dohode so žiadateľom budú rokovať ako 

o žiadosti občanov tejto ulice. Povedal, že sa s touto žiadosťou podrobne zaoberali aj na 

pracovnom zasadnutí, kde poslanci vyslovili svoj názor k zmene názvu ulice a padli tam aj iné 

návrhy, na miesto názvu Novoosadská napríklad názov Dlhá ulica. 

 Obecný úrad vypracuje návrh nového VZN, ktorý bude vyvesený 15 dní  na úradnej 

tabuli, ako aj na webovej stránke obce, ktorý môžu občania pripomienkovať. 

Zároveň otvoril diskusiu na túto tému. 

 Do diskusie sa prihlásil poslanec Zoltán Lencsés, ktorý povedal, že on navrhol už aj 

na pracovnom zasadnutí, aby sa ulica nemenovala Kostolná, nakoľko na terajšej Leninovej 

ulici je kostol len od 50-tich rokov minulého storočia. On pôvodne navrhol, aby sa zachovali 

historické názvy a ich preklad do slovenčiny – Alszeg – Dolný koniec a Főszeg – Horný 

koniec. Tento jeho návrh však u poslancov na pracovnom zasadnutí neprešiel. Navrhol názov 

„Dlhá ulica“, nakoľko v našej obci práve táto ulica je najdlhšia s tým, že v maďarčine sa budú 

používať historické názvy – Alszeg, Főszeg.   

 Nakoľko iné návrhy neboli, pán starosta sa opýtal na názor aj prítomného občana, 

Adriána Vadkertiho, ktorý uviedol, že nemá námietky, lebo občania na Leninovej ulici 

nesúhlasia len s názvom „Novoosadská“.   

 

Nakoľko iné pripomienky už neboli, pán starosta požiadal člena návrhovej komisie Jána 

Rudolfa o prečítanie uznesenia. 

 

Uznesenie č. 61-OZ/2023 bod č. 7, písmeno a) 

 

      Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie  

      žiadosť o prerokovanie názvu ulice Novoosadská, 

      podanú AdrianomVadkertim, bytom Leninova 

      121, Veľké Úľany   
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Uznesenie č. 61-OZ/2023 bod č. 7, písmeno b) 

 

      Obecné zastupiteľstvo ukladá 

      Obecnému úradu Veľké Úľany vypracovať nový 

      návrh VZN o určení názvov ulíc a iných  

      verejných priestranstiev na území obce Veľké 

      Úľany  

 

Poslanci schválili uznesenia jednohlasne. Za hlasovalo všetkých 9 poslancov. 

 

K bodu 8. programu – Rozbor hospodárenia Obce Veľké Úľany za I. polrok 

2023 

  

 Pán starosta otvoril ďalší bod rokovania. Konštatoval, že poslanci dostali materiál 

k tomuto bodu v dostatočnom časovom predstihu. Zároveň požiadal predsedu finančnej 

komisie Pavla Száraza o stanovisko komisie k tomuto bodu. 

 Poslanec Pavol Száraz uviedol, že finančná komisia prerokovala hospodárenie obce, 

ako aj príspevkových a rozpočtových organizácií obce za I. polrok 2023 na svojom zasadnutí 

dňa 6. septembra 2023. Členovia komisie konštatovali, že čerpanie k 30.6.2023 na strane 

príjmov aj výdavkov nedosahuje ani 50%, čo považovali za pozitívne.  

 Ďalej konštatovali, že čerpanie rozpočtových a príspevkových organizácií k 30.6.2023 

je v súlade s rozpočtom. Prípadné vyššie percentá čerpania predstavujú výdavky, ktoré boli 

realizované z vlastných príjmov.  

 Na základe uvedených skutočností finančná komisia odporučila schváliť rozbor 

hospodárenia obce k 30.6.2023 bez výhrad, ako aj čerpanie finančného rozpočtu 

príspevkových a rozpočtových organizácií obce k 30.6.2023. 

 

Nakoľko zo strany poslancov neboli žiadne pripomienky, pán starosta požiadal člena 

návrhovej komisie o prečítanie návrhu na uznesenie. Návrh čítal poslanec Kristián Sercel. 

 

Uznesenie č. 62-OZ/2023 bod č. 8 

 

     Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  

     rozbor hospodárenia Obce veľké Úľany k 30.6.2023 

 

Poslanci schválili uznesenie jednohlasne. Za hlasovalo všetkých 9 poslancov. 

 

Rozbor hospodárenia obce tvorí prílohu zápisnice. 
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K bodu 9. programu – Čerpanie finančného rozpočtu rozpočtových 

a príspevkových organizácií Obce Veľké Úľany za I. polrok 2023 

 

 Poslanci aj k tomuto bodu dostali materiál písomne. Nakoľko predseda finančnej 

komisie už v predošlom bode tlmočil stanovisko finančnej komisie aj k tomuto materiálu a zo 

strany poslancov neboli žiadne pripomienky, pán starosta požiadal členku návrhovej komisie 

o prečítanie návrhu na uznesenie k tomuto bodu. 

 

Uznesenie č. 63-OZ/2023 bod č. 9 

 

     Obecné zastupiteľstvo schvaľuje   

     čerpanie finančného rozpočtu rozpočtových  

     a príspevkových organizácií Obce Veľké Úľany  

     k 30.6.2023 

 

Uznesenie bolo jednohlasne schválené. Za hlasovalo všetkých 9 poslancov. 

 

Rozbory PO a RO tvoria prílohu zápisnice. 

 

K bodu 10. programu – Žiadosť o zaradenie Súkromnej materskej školy Alfa 

Veľké Úľany a Školskej jedálne do siete škôl a školských zariadení SR 

 

 Pán starosta prečítal žiadosť občianskeho združenia Alfa Help o.z. Sereď, podanú 

štatutárom OZ, Ing. Marekom Tuškom v nasledovnom znení: 

„Vážený pán primátor, Ing. František Gőgh, DBA a vážení poslanci obecného zastupiteľstva, 

dovoľujeme si Vás v mene zriaďovateľa Alfa Help o. z. požiadať o súhlas a povolenie zápisu 

Súkromnej materskej školy Alfa Veľké Úľany a Školskej jedálne súkromnej materskej školy 

Alfa Veľké Úľany, obe s prevádzkou v obci Veľké Úľany, parcely C č. 1109/199, č. 1109/201, 

č. 1109/203, katastrálne územie Veľké Úľany, 925 22 Veľké Úľany do siete škôl a školských 

zariadení Slovenskej republiky s jej následným zaradením do siete škôl a školských zariadení 

Slovenskej republiky k školskému roku 2024/2025. 

Verím, že nám, ako aj deťom a rodičom v obci Veľké Úľany vyjdete v ústrety Vašim 

súhlasom. 

Ďakujem veľmi pekne. 

S úctou a pozdravom 

Ing. Marek Tuška, štatutárny zástupca“ 

 

 Po prečítaní žiadosti sa do rozpravy prihlásil len pán starosta, ktorý uviedol, že obec 

nie je proti tomu, aby sa tu otvorila súkromná materská škola, ale pokiaľ by obec súhlasila so 

zaradením do siete škôl a školských zariadení SR, tak finančné prostriedky zo štátneho 

rozpočtu pre súkromnú  materskú školu by išli cez obec. Pokiaľ by sa nastala taká skutočnosť, 

že štátne prostriedky neboli dostačujúce, tak obec by mala hradiť náklady  z vlastných 

prostriedkov z podielových daní.  
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 Obec v súčasnosti má dostatočnú kapacitu materských škôl, preto navrhol nepodporiť 

zaradenie tejto súkromnej materskej školy do siete školských zariadení. Znovu zdôraznil, že 

nie sme proti otvoreniu súkromnej materskej školy, aby rodičia mali možnosť výberu. 

 

 Nakoľko ďalší diskutujúci už nebol, člen návrhovej komisie Ján Rudolf prečítal návrh 

na uznesenie v nasledovnom znení: 

 

Uznesenie č. 64-OZ/2023 bod č. 10  

 
      Obecné zastupiteľstvo súhlasí 

      so zaradením Súkromnej materskej školy Alfa 

      Veľké Úľany a Školskej jedálne do siete škôl 

      a školských zariadení SR 

 

Za nehlasoval ani jeden poslanec. Proti bolo všetkých 9 poslancov. 

 

Pán starosta konštatoval, že návrh neprešiel, takže obecné zastupiteľstvo n e s ú h l a s í 

so zaradením Súkromnej materskej školy Alfa Veľké Úľany a Školskej jedálne do siete 

škôl a školských zariadení SR. 

   

K bodu 11. programu – Návrh na podanie žiadosti o NFP pre projekt: 

Modernizácia školskej jedálne v obci Veľké Úľany 

 

 Pán starosta informoval poslancov, že je možnosť podania žiadosti o nenávratné 

finančné prostriedky na projekt „Modernizácia školskej jedálne v obci Veľké Úľany“. 

Zároveň prečítal stručný popis aktivít projektu: 

„V rámci projektu plánujeme zateplenie obvodových stien, zateplenie stropnej konštrukcie 

ako aj nové opláštenie strechy vrátane extenzívnej vegetačnej strechy. K tomu prislúchajúce 

inštalačné práce ako bleskozvod, revízie a pod. Nevyhnutnosťou stavebných prác 

a samostatného projektu je debarierizácia školskej jedálne. 

Ďalším krokom je technologické vybavenie kuchyne, modernejšími a úspornejšími 

technologickými prvkami potrebných pri každodennej práci. Technologické prvky navrhla na 

základe potrieb a dlhoročných skúseností Irena Sebőková. V rámci interiéru je potrebná aj 

výmena podlahy v kuchyni a prispôsobenie vnútorného rozvodu elektrickej siete k novým 

spotrebičom resp. aj zdravotechnika. 

Nasledujúca aktivita projektu je samostatné vykurovanie školskej jedálne. Vytvorenie kotolne 

s vlastným vykurovacím zariadením a rozvodom kúrenia. 

Ďalej plánujeme rekonštrukciu sociálnych priestorov, v tomto prípade je potrebné 

vybudovanie jedno WC aj pre imobilných.  

Spolufinancovanie projektu pri tomto projekte je vo výške 8 % z celkového rozpočtu 

projektu.“ 

 Dodal, že celková výška žiadaného nenávratného príspevku je 313 951,00 €, z toho 

spolufinancovanie je 8 %, t.j. 25 116,08 €. 



9 

 

 Na záver ešte dodal, že teraz sa jedná len o podanie žiadosti. Až keď bude projekt 

úspešný sa bude obecné zastupiteľstvo zaoberať potrebnou zmenou rozpočtu. 

  

 Z poslancov sa do diskusie k tomuto bodu nikto neprihlásil, preto člen návrhovej 

komisie, Kristián Sercel prečítal návrh na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 65-OZ/2023 bod č. 11 

 
     Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  

     Zabezpečenie spolufinancovania realizovaného projektu 

     s názvom: „Modernizácia školskej jedálne v obci  

     Veľké Úľany“ kód výzvy: PSK-MIRRI-003-2023-DV-

     EFRR (1. hodnotiace kolo), kód žiadosti:   

     NFP401402DML6 vo výške 8 % z celkových  

     oprávnených výdavkov projektu t.j. 25 116,08 €. 

     Celková výška žiadaného nenávratného   

     príspevku: 313 951,00 € 

 

 Uznesenie bolo jednohlasne schválené. Za hlasovalo všetkých 9 poslancov. 

 

K bodu 12. programu – Návrh na podanie žiadosti o FP v programe 

HUSK2302 Interreg VI – Maďarsko – Slovensko 

 

 Pán starosta informoval poslancov, že obec na žiadosť partnera mesta Jánossomorja 

plánuje podať žiadosť cezhraničnej spolupráce. Pôvodne sa plánovalo, že bude podaný 

projekt na obnovenie kultúrnych pamiatok, ako Kalvária a Dom ľudového bývania. Od tohto 

projektu sa opustilo, lebo partnerská strana Jánossomorja nemala také objekty, ktoré by sa 

mohli zaradiť do tohto projektu. 

 Ale spoločne plánujeme podať ďalší projekt cezhraničnej spolupráce pod názvom 

„Rozvoj rekreačných zelených plôch v meste Jánossomorja a v obci Veľké Úľany“ . 

 Pán starosta zároveň požiadal svojho zástupcu, aby podal bližšie informácie k tomuto 

projektu.  

 Zástupca starostu, Pavol Száraz informoval poslancov, že každý dostal písomne 

materiál k tomuto projektu, ktorý sa fakticky týka pokračovania revitalizácie jazdeckého 

areálu. Je to zrkadlový projekt maďarského partnera. Pri jazdeckom areáli by sa mal 

vybudovať náučný chodník. Pri jazdeckom areáli, ako aj pri cyklotrasách sa uskutoční 

výsadba cca 250 stromov a 250 kríkov. Bude vytvorená oddychová zóna, s lavičkami, 

lúčnymi prvkami. 

 Každý takýto projekt má aj svoje cieľové skupiny. V tomto prípade cieľovou skupinou 

projektu sú predovšetkým – ale nie výlučne – mladí a mladá veková skupina. Okrem 

infraštrukturálnych zásahov. Partneri a pridružení partneri budú zapájať miestnu komunitu, 

najmä mladých ľudí, prostredníctvom kampaní a zvyšovania povedomí, organizovaním 

workshopov na oboch miestach už počas plánovania a výstavby atrakcií, najmä cyklistickej 
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„dirt“ cesty, a po výstavbe sa budú usporiadať edukačné rodinné dni, dni komunitnej 

cyklistiky atď.  

 Výsledkom projektu bude  spoločná realizácia 12 ha zelenej a modrej infraštruktúry, 

celkovo so zapojením 10 organizácií cezhraničnej spolupráce. Realizácia projektu na oboch 

miestach sa priamo dotýka 10911 obyvateľov.  

 Celkové náklady projektu: 363 736,80 €, z toho zdroje   /EU/   ERDF  80%    

290 989,44 €, štátneho rozpočtu /SR/ 12%    43 648,41 € a spoluúčasť obce 8%    29 098,95 €.  

  

 Po týchto informáciách pán starosta otvoril rozpravu k tomuto bodu, do ktorej sa 

prihlásili poslanci Kristián Lipták a Ján Rudolf. 

 Poslanec Kristián Lipták sa opýtal, že kedy sa bude vyhodnocovať projekt. 

 Odpovedal zástupca starostu, že vyhodnotenie sa uskutoční v januári 2024 a celý 

projekt bude prebiehať dva roky.  

 Poslanec Ján Rudolf vytýkal, že v materiáli v slovenskom jazyku sú gramatické 

chyby, ktoré by sa mali pred podaním projektu odstrániť. 

 Odpovedal pán starosta, že materiál pripravil maďarský partner a chyby budú pred 

podaním projektu opravené.  

 

 Nakoľko už ďalšie pripomienky neboli členka návrhovej komisie prečítala návrh na 

uznesenie. 

 

Uznesenie č. 66-OZ/2023 bod č. 12 

 

     Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  

     podanie  cezhraničného projektu o finančný príspevok 

     v programe HUSK2302 Interreg VI- Maďarsko -  

     Slovensko na realizáciu projektu:  „Development of 

     recreational green spaces in Jánossomorja and Veľké 

     Úľany“  -  „Rozvoj rekreačných zelených plôch v meste 

     Jánossomorja a v obci Veľké Úľany“  

     Celkové náklady projektu:      363 736,80 € 

     Zdroje   /EU/   ERDF  80%     290 989,44 € 

     Štátny rozpočet  /SR/  12%       43 648,41 € 

     Spoluúčasť 8%                          29 098,95 €    

 

Uznesenie bolo jednohlasne schválené. Za hlasovalo všetkých 9 poslancov. 
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K bodu 13. programu – Diskusia 

 

 Pán starosta otvoril ďalší bod rokovania a požiadal poslancov, aby sa prihlásili do 

diskusie. V poradí sa prihlásili: Sandra Machová, Zoltán Lencsés a Ján Rudolf. Pán starosta 

najprv udelil slovo poslankyne Machovej. 

 

 Poslankyňa Sandra Machová mala otázku ohľadne parkovania vozidiel na ceste pri 

obchode Supermarket COOP  Jednota. Dodala, že od Hlavnej ulice je tam tabuľa zákazu 

parkovania, ale pri obchode už nie je a žiaľ veľakrát tam parkujú vozidlá tak, že sa len ťažko 

prechádza. Opýtala sa, či by sa s tým nedalo niečo robiť? 

 Pán starosta odpovedal, že aj on pozná túto situáciu a porozmýšľa, respektíve sa 

poradí o tom, či by aj pri Jednote nemohla byť umiestnená tabuľa so zákazom parkovania. 

Dodal, že za obecným úradom je dostatok parkovacích miest, len ľudia sú pohodlní a preto 

radšej parkujú bližšie k obchodu na ceste.  

 Ďalším diskutujúcim bol Zoltán Lencsés, ktorý mal pripomienku ohľadne VZN 

o názvoch ulíc a verejných priestranstiev. VZN nadobudne účinnosť od 2. októbra 2023 a OZ 

bude schvaľovať nové VZN na neplánovanom zasadnutí až 3. októbra.  

 Pán starosta odpovedal, že to nebude problém, lebo do celoštátneho systému nahráva 

názvy ulíc referentka evidencie obyvateľstva na obecnom úrade. Technické záležitosti budú 

vybavené po schválení VZN veľmi promptne. 

 Ďalej sa diskusie prihlásil Ján Rudolf, ktorý sa poďakoval Obci, PO VPS, pánovi 

starostovi, ako aj všetkým, ktorí finančne alebo materiálne prispeli k úspechu Dožiniek na 

Hajmáši, ktoré sa konali dňa 18. augusta 2023. Dodal, že dožiniek sa zúčastnilo okrem 

obyvateľov Úľan a Osád aj  veľa takých ľudí, ktorí prišli pomerne z ďaleka. Je to dôkaz toho, 

že dožinky sú obľúbené aj mimo obce a organizátori robia dobré meno obci.  

 Faktickou poznámkou sa prihlásil ešte aj pán starosta, ktorý v mene obecnej 

samosprávy sa poďakoval všetkým, ktorí prispeli k úspechu Jazdeckých pretekov ako aj 

Obecných dní. Vyslovil poďakovanie aj všetkým pracovníkom, ktorí veľakrát sa zapájajú 

a pracujú na týchto podujatiach aj na úkor svojho voľného času. 

 Zároveň vyslovil poďakovanie aj organizátorom Dožiniek na Hajmáši za obnovenie 

tejto tradície.  

 Nakoľko v diskusii už ďalšie pripomienky neboli, pán starosta ukončil tento bod 

rokovania. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



12 

 

 

K bodu 14. programu – Záver 

 

 Nakoľko všetky naplánované body rokovania bolo vyčerpané, pán starosta ukončil 8. 

plánované, verejné zasadnutie OZ.  Poďakoval sa za účasť a aktívny prístup poslancov. 

Zároveň informoval všetkých, že ďalšie neplánované verejné zasadnutie OZ sa uskutoční dňa 

3. októbra 2023 o 18.00 hodine. 

 

 

Mgr. Zuzana Metzner, MBA     Ing. František Gőgh, DBA  

Prednostka OcÚ      Starosta obce 

 

 

 

 

 

O v e r o v a t e l i a: 

Kristián Lipták ........................................................................................................................ 

Zoltán Lencsés ......................................................................................................................... 

 

 

 

Zasadnutie prebiehalo od 18:05 do 19,10 hod.  

Za správnosť: Alžbeta Szárazová  

 

 


